

Styremøte i TRSO

Dato: 11. mai 2023.

Deltakere: Tommy, Catharina, Marit, Ragnhild, Jan Roger, Anja, Guro

Adm: Geir og Marthe

Sted: Strandtorget 3, Tromsø

Forslag til agenda (ansvarlig for forberedelse i parentes)

1. Godkjenning av innkalling.

Vedtak: Enstemmig.

2. Gjennomgang av saker fra forrige styre (Tommy)
 - a. Unntatt offentlighet

- b. Solidaritetsfond

Sak fra protokoll av 9.2 2023.

DL har startet jobben med å lage retningslinjer.

Vedtak: Klubben har fått godkjenning til å lage solidaritetsfond og fått tildelt 30.000,- i startkapital fra Idrettsrådet. Leder av ungdomskomiteen, Rideskolesjef og DL lager forslag til retningslinjer og sender over til styret for behandling pr mail.

- c. Brøyting og Hygienisering

DL får ansvar for å lage ny avtale med MM. Ett møte er gjennomført og ett nytt er avtalt.

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning. DL følger opp MEMM. Leder rideskolekomiteen og ungdomsrepresentant gjennomfører målinger i henhold til plan så snart ett løp er fylt.

- d. Ormekur

Klubben sin håndtering av ormekur – kan vi kreve betaling for ormekurer fra oppstallørene? Separat eller inkludert i leie?

Vedtak: Legges til stalleie og orienteres om til oppstallører fra administrasjonen.

3. Status drift klubb og rideskole

- a. Gjennomgang personalsituasjonen (Geir)

i. Har ansatt to stk i stallen i hver sin 50 % stilling. Begge er startet i stilling som Stallmedarbeidere.

ii. Tilbyr stallmesterstilling 16. mai, samme vilkår som tidligere.

- b. Økonomi (Geir)

i. Pga sykdom hos regnskapsfører har vi ikke oppdatert regnskap, men likviditetssituasjonen er fortsatt anstrengt og det kjøres en svært nøktern linje i forhold til innkjøp og generelt bruk av penger.,

- c. Rideskolen og aktiviteter
 - i. **Marthe orienterte om relativt lav interesse for ridekurs og mange ledige plasser, men det jobbes med å fylle opp. Det planlegges flere rideleirer frem mot og gjennom sommeren.**
- 4. Anlegg
 - a. Gjennomgang status bokser og paddocker (Marthe)
 - i. Rideskolesjef presenterte forslag til endring av oppsett bokser i gammelstall, noe færre bokser men en tryggere og bedre utforming. Kostnaden estimeres å være under 10.000,- i materialer, samt timer dugnad og innsats fra ansatte.
 - b. Gjennomgang møkkasituasjonen (Geir og Guro)
 - i. **Geir og Guro ser på hva vi kan gjøre.**
 - ii. **DL orienterer om status. Vi har hatt noen utfordringer med godkjenning.**
 - iii. **Herunder møkkadunge gammelstall.**
 - c. Kamera og overvåkningssystemet (Geir og Guro)
 - i. **Det er avtalt møter med leverandør der en søker å få til en bedre løsning enn det som viste seg å bli levert.**

Vedtak: Styret tar orientering til etterretning. Forslag til endring av oppsett i gammelstall vedtas som forelagt.

- 5. Situasjonen rundt Mydland (Geir og Tommy)
 - a. Oppfølging av Mydland sin overholdelse av inngått avtale.
 - i. **Overholdelse av avtalen følges opp og det er berammet møte som gjennomføres med DL og styreleder.**
- 6. Oppdatering på arbeidet i komiteene, herunder saker fra forrige møte.
 - a. Fint om alle komiteene forbereder seg på denne saken. Er «deres» komite kommet i gang, oppdatert oversikt medlemmer, aktivitet, planer.
 - b. Sportskomiteen
 - i. **Catharina og Jan Roger orienterte. Årshjul med stevnekalender og planlagte aktiviteter, både sportslige og sosiale.**
 - ii. **Klubbutvikling**
 - iii. **Kursansvarlige er igangsatt.**
 - iv. **Åpen for flere medlemmer i komiteen.**
 - c. Oppstallørkomiteen
 - i. **Anja orienterte. Har hatt to møter. Har to fra begge staller. Planlegger Vårdugnad, tett samarbeid med anleggskomiteen. Har engasjert folk med ulik kompetanse.**
 - ii. **Jobber med å lage en samlet plan for at tørkeplasser, skap og bokser henger sammen.**
 - iii. **Få inn eksterne å kjøre temakvelder; Felleskjøpet, Vetrinær foreløpig. Rideskolen ønsker å samarbeide om dette. Må være åpent for alle, inkludert rideskolen.**
 - iv. **«Rideskolens ABC for nye oppstallører».**
 - d. Rideskolekomiteen

- i. Har vært med øvrige komiteer i planlegging.*
 - ii. Sprangstemne 29. mai åpent for alle, også for elevene i Rideskolen. Publiseres. Sportskomite, Rideskolen, Rideskolekomiteen og ungdomskomiteen planlegger sammen. «Pay and jump».*
- e. Ungdomskomiteen
 - i. Har fått mange medlemmer i komiteen. Godt engasjement blant ungdommen.*
 - ii. Blir ungdomsmøte i løpet av juni.*
 - iii. Lager egen chat.*

7. Orientering om fremdrift og plan for Klubb utvikling (Catharina)

Tine Skoftedal, organisasjonssjef i NRYF deltok via Teams. Har hatt ansvaret for klubb utviklingsprosjektet siden dette startet. Dette er et satsingsområde for NRYF.

Skoftedal orienterte styret om klubb utvikling

En målsetning er å hjelpe klubben med å lage systemer og rutiner som overlever skiftende styre og komiteer. Sikre kontinuitet og hindre at man mister struktur etter hvert årsmøte. Iflg NRYF er gir det stor effekt blant sponsorer og støttespillere å kunne fremstå som Kvalitetsklubb.

Noe av det som ble gjennomgått:

Viktige mål med klubb utvikling:

- Struktur
- Retning/Strategi
- Involvering av medlemmene – forankring

Struktur og nivåer, gjennomgang krav på de ulike nivåene.

1. Aktiv klubb
2. Satsingsklubb
3. Veiviserklubb

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning og jobber videre med sertifisering av klubben. Medlemmene må involveres og dette planlegges oppstartet med et medlemsmøte. Medlemsmøte planlegges gjennomført i september, innkalling ut i god tid før prosess start.

8. Eventuelt
Ingen saker under eventuelt.